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Protokół Nr 42/2023 

z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 10 sierpnia 2023r. 

  

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska  

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk i Skarbnik 

Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. zmian w budżecie Gminy na rok 2023, 

b. zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2023-2040, 

c. zaciągnięcia kredytu, 

d. zapewnienia uruchomienia linii autobusowej o charakterze użyteczności 

publicznej w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o 

charakterze użyteczności publicznej, 

e. zmian w uchwale w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów  

i wysokości wynagrodzenia za inkaso w Gminie Pierzchnica, 

f. zmian w uchwale w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

2. Sprawy różne. 

 
Ad 1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

            w budżecie Gminy na rok 2023 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie 

proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się plan 

dochodów budżetowych o kwotę 206 632,14 zł oraz o taką samą kwotę zwiększa się plan 

wydatków budżetowych zł.  

Omówił szczegółowo zmiany w dochodach budżetu określone załącznikiem Nr 1 - Plan 

dochodów oraz zmiany w wydatkach budżetu określone załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków 

do projektu uchwały. Omówił również zmiany jakie wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity 

wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2023 roku, w załączniku 

Nr 4  Dochody i wydatki związane z realizacja zadań realizowanych na podstawie porozumień 

(umów) między jednostkami samorządu terytorialnego w 2023 r. i w załączniku Nr 5 Dotacje 

celowe w 2023 roku. Poinformował, że zwiększa się przychody z tytułu kredytu 

krótkoterminowego na pokrycie przejściowego deficytu uchwalonego w kwocie 2 mln a 

zwiększa się do 3 mln zł. Powiedział, że skumulowały się płatności w jednym czasie i dlatego 

jest konieczność wzięcia tego kredytu na uregulowanie płatności z oczyszczalni 

przydomowych i na rozbudowę oczyszczalni ścieków. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2023 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 
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głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o proponowanych zmianach w budżecie 

gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy na rok 2023. 

Ad 1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

             w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica 

na lata 2023-2040 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzanych projektem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy na rok 2023, który omawiał przed chwilą oraz zmianami w budżecie 

wprowadzonymi zarządzeniami Burmistrza od ostatniej zmiany w wieloletniej prognozie 

finansowej. Omówił wprowadzane zmiany w załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa 

na lata 2023-2040 i w załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2023-

2026, które szczegółowo przedstawia objaśnienie do zmian w WPF stanowiącym załącznik  

Nr 3 do projektu uchwały.  

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2023-2040 

w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2023-2040. 

Ad 1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

             zaciągnięcia kredytu i przedstawiła brzmienie projektu uchwały. Poprosiła Skarbnika 

Miasta i Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że w uchwale budżetowej 

przewidziano przychody w kwocie 3 mln zł z kredytów i żeby uruchomić procedurę i wystąpić 

do Regionalnej Izby Obrachunkowej jest potrzebna uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu 

oraz do procedury przetargowej. Powiedział, że ma nadzieję z Burmistrzem że nie dojdzie do 

konieczności zaciągnięcia kredytu w takiej wysokości. Mówił, że będą się starali jak będzie 

taka możliwość żeby nie brać kredytu w tej wysokości ale na wszelka ewentualność trzeba się 

zabezpieczyć. 

Członkowie komisji po dyskusji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto 

jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 
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Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu. 

Ad 1.d)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

             zapewnienia uruchomienia linii autobusowej o charakterze użyteczności publicznej  

w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej 

poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że mieszkańcy wnioskowali na zebraniach z wschodniej 

części gminy Osiny, Drugnia Rządowa, Drugnia, że nie ma dojazdu, bo tam busy nie jeżdżą, 

żeby uruchomić chociaż ze dwa kursy. Powiedział, że podejmie się próbę uruchomienia na 4 

miesiące kursu i zobaczy się czy będzie ktoś jeździł czy nie. 

Radny Jan Stęplowski występował żeby uruchomić na próbę kursy do Ujen i Holender 

i zobaczy się czy będzie ktoś jeździł czy nie. Mówił, że jak został zamknięty sklep w Ujnach to 

mieszkańcy muszą jechać do Pierzchnicy i nie wszyscy mają czym. 

Burmistrz powiedział, że ewentualnie od nowego roku zostanie uruchomiony kurs do 

Ujen i Holender i zobaczy się czy będzie rentowny. 

Członkowie komisji po dyskusji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

zapewnienia uruchomienia linii autobusowej o charakterze użyteczności publicznej w ramach 

Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w związku 

z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii 

o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

zapewnienia uruchomienia linii autobusowej o charakterze użyteczności publicznej  

w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

Ad 1.e)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

            w uchwale w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w Gminie Pierzchnica. Poprosiła Burmistrza o informację w sprawie 

projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jest dwa projekty uchwał, bo jest konieczność zmiany 

inkasenta w Podstole z uwagi na to, że jest wybrana  nowa Pani Sołtys Sylwia Piras, bo 

poprzednia złożyła rezygnację.  

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso w Gminie Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w Gminie Pierzchnica. 
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Ad 1.f)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

            w uchwale w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. Poinformowała, że projekt uchwały jest podobny do poprzedniego 

tylko dotyczy inkasa opłat za śmieci. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso w 

związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso.  

Ad 2.Sprawy różne. 

 Przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska mówiła, że w telewizji są informacje o 

zjeździe kół gospodyń wiejskich 26 sierpnia w Częstochowie i w związku z tym zapytała czy 

będzie organizowany jakiś wyjazd z terenu gminy Pierzchnica.  

 Burmistrz powiedział, że nic mu w tym temacie nie wiadomo i nikt nie zwracał się o 

zorganizowanie takiego wyjazdu. 

 Radny Jan Stęplowski zapytał Burmistrza o budowę drogi w Czarnej czy wiadomo 

kiedy się rozpocznie. 

 Burmistrz powiedział, że dzisiaj była informacja, że Regionalna Dyrekcja Ochrony 

Środowiska wyraziła pozytywną opinię o wycięciu drzew w pasie drogowym i to zostało 

przesłane do starostwa powiatowego i może w tym tygodniu będzie wydane zezwolenie na 

wycięcie. Jak będzie zezwolenie to będzie można wycinać drzewa i wykonawca będzie mógł 

wejść z robotami. 

 Burmistrz poinformował o złożonych wnioskach do dofinansowania z programu dla 

gmin popegeerowskich.  

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła  posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                            

         Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                                  Jadwiga Łopatowska 
 

 


